
Beantwoording technische vragen GroenLinks bij bp Overdiemerweg 

Op p. 47 van de Toelichting Openstelling Overdiemerweg Nuonterrein staat dat nog onderzoek moet 
worden gedaan naar amfibieën en reptielen in het plangebied, en dat dit moet plaatsvinden in de 
maanden april t/m juni. Juni is intussen voorbij. 

 Heeft dit onderzoek dit jaar plaatsgevonden? 

 Zo ja, wat is de uitslag? 

 Zo nee, klopt het dat dit pas op zijn vroegst in april 2019 kan worden uitgevoerd? Wat zijn in dat 
geval de gevolgen van de planning? 

 
Het nadere ecologische onderzoek is recent uitgevoerd. Uit de concept rapportage (7 juni 2018) volgt 

dat:  

• voor de rugstreeppad geen overtreding van de Wet natuurbescherming aan de orde is en er 

hoeft dan ook geen ontheffing aangevraagd te worden en/of mitigerende maatregelen te 

worden genomen; 

• Voor wat betreft de ringslang er soortspecifieke maatregelen genomen dienen te worden vóór 

de openstelling van de Overdiemerweg. Dit betreft het aanleggen van een faunapassage onder 

de Overdiemerweg met bijbehorend begeleidend scherm. 

De gemeente Amsterdam was reeds voornemens een dergelijke faunapassage te realiseren, zij het 

aan de andere zijde van het plangebied. De gemeente Amsterdam heeft nu de keuze gemaakt om in 

te zetten op de realisatie van beide faunapassages. 

 

 

 

 


